
OBEC KAPUSANY
oBEcNV unap rapuSaNv
Hlavnii 104/6, 082 12 Kapu3any

KapuSany, dna 19. l. 2012

ZAPISNICA
napisani o priebehu mimoriadneho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dia

19. januira 2012 so zaEiatkom o 16,00 hod. na Obecnom frade v Kapuianoch

Pritomni:

Ing. Jozef Pribula, starosta obce,
Ing. Jdn Zemdri{<., prednosta obecndho riradu
poslanci podfa prezendnej listiny - ospravedlneni: Peter Hudrik, Pavel Jak5a,

Ing. Jana Antolovii
Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce
Mgr. Martina Medekovii - zapisovatel'ka

Program:

1.

2.

J.

4.

o.

7.
8.

Otvorenie.
VoLba komisii (niivrhovii, urdenie overovatel'ov z6pisnice).
Kontrola plnenia uzneseni.
Schvrilenie predloZenia Ziadosti o NFP k projektu Protipovodfiovd opatrenia v obci
Kapu5any - Uprava toku Ladianka.
zradostr.
Rdzne.
Diskusia.
Ziner.

Bod i.l - Otvorenie
Zasadnutie obecndho zastupitefstva otvoril a viedol starosta obce. Privital vSetkych
pritomnfch a oboznrfunil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol poslancom
zasielanj mailom. Takto navrhovanlf program bol jednohlasne schvrilen;i. Starosta konitatuje,
Ze pritomnlfch je 6 poslancov, poslanec P. Hudrik, P. Jak5a, Ing. Antolovri sa ospravedlnili,
zastupitel'stvo je uzne5ania schopn6.

Hlasovanie za predloZenlf n6vrh : za 6 proti 0 zdrLal sa 0



Bod i. 2 - Vol'ba komisii
Niivrhovii komisia: Jozef Bada
Overovatelia zdpisnice: RNDr. Sl6vka Gutekov6. Ing. Andrej LapoS

Hlasovanie za predloZenyi nrivrh : za 5 proti 0 zdrLal sa 1 (lng. Koko5ka)

Bod i. 3 - Kontrola plnenia uzneseni
Starosta obce obozn6mil poslancov s plnenim uzneseni. Uznesenia z minullich zasadnutf
solnen€.

su

Termin na podanie projektu je 20. januiir 2012, poslednli mesiac sa pracovalo predov5etkfm
na tomto projekte. Potrebn6 bolo uzatvorit' n6jomn6 zmluvy s vlastnikmi, ktorlich sa projekt
tfkal. Sidast'ou Ziadosti je aj sirhlas OcZ, kv6li tomuto bolo zvoland aj dne5n6 OcZ.
V l etape sa rie5i risek od fstia potoka Ladianky do Sekdova po dom p. Mathiu. Nrijomnd
zmluvy sa niim podarilo urobit'len v tomto rozsahu. DalSia dast'p6jde v 2. etape.
Starosta: Dufame, Ze tento projekt prejde, stoji za to, predistit' kory.to Ladianky. Projekt robili
projektanti, kto by mal zriujem, miim tu projekt.
Ing. KokoSka - mal b1't' na zastupitel'stve projektant, aby predstavil projekt.
Ing. Zemdiik - ide o predistenie toku, niektord dasti budt obloZen6 kamefiom, nie dlaZbou, je
to fprava do lichobeZnikovdho tvaru.
Predstavil v kritkosti projekt.
Uzemnd konanie je urobene. Vodopreivne konanie robi Obvodnii frad Zivotndho prostredia.
Ing. KokoSka s povodim m6me ak;y' vzt'ah?
Prednosta: So slovenskfm vodohospoddrskym podnikom, ktoni je vlastnikom 3 najvldSich
parciel, m6me urobenri niijomnf zmluvu. Nrijomnri zmluva je aj na spriivcovstvo toku, ktorii je
uzatvoren6 na l0 rokov.
Ing. Koko5ka: eo ked sa stane nejakri povodef,?
Prednosta: Ak by nebol schviilenli projekt, dA sa odstfpit'od zmluvy.
Ing. KokoSka: Je to riziko, obec bude zne5at' riziko. Ked' d6jde ku 5kod6m, Skody bude
zndSat' obec. PriSla vefkri voda a vymlela kamene, stalo sa to v Demjate. Toto riziko treba
zviiif .

Ing. Pribula: Ked' je moZnost', treba ist' do rizika. riziko je vZdy a vo vSetkom. Ak nebude tok
vydisteny, je ovel'a viidSie riziko.
Lukrid: Rrita sa na storodnf vodu?
Kontrol6r: V prehLade v projekte je to r6tan6 na 50 rodnri vodu.
Starosta: Projekt podiivame, nie je zAruka,2e prejde. Ideme do toho, st6le Sanca je. Svahy
lemujfce Ladianky sri strm6, aj toto rie5i projekt.

Bod. i. 4 - Schvrilenie predloZenia Ziadosti o NFP



r Uznesenie E. ll20l2
Obecn6 zaslupitel'stvo schvaluje predloZenie Ziadosti o NFP pre:

- niuov projektu: Protipovodiov6 opatrenia v obci Kapu5any - Uprava toku
Ladianka

- vfSka celkovlich vfdavkov na projekt: 475 452,50 €
- vliSka celkovich opr6vnenych vjdavkov na projekt: 475 452,50 €.

- v;iSka spolufinancovania projektu zo strany Ziadatefa z celkovlfch opriivnenjch
vydavkov: 23 772,62 t

- sp6sob financovania projektu: vlastn6 zdroje obce
- k6d prislu5nej vyzvy v nimci ktorej bude Ziadost' o NFP predloZen 6: OPitP-PO2-ll-l

Za: 6 proti: 0 zdrial sa: 0

ry
Ziadost' Jne. Kokoiku s p. Vierv Balikovei o prispevok na vybudovanie domovej distidky
odpadovfch v6d z d6vodu nevybudovania obecnej kanaliziicie na Hlavnej ulici.

Starosta: Tfmto Ziadostiam je potrebn6 vyhoviet'. Ako sa Ziadatelia vysporiadaju so
schv6lenim na Obvodnom frade Zivotndho prostredia, je to ich vec.
Ked distidku Ziadatel' vybuduje, donesie faktriru na rirad, ktor6 mu bude vo vjSke 1000 eur,
do predstavuje schvrilen;i prispevok, preplatenii.

Ziadosti, ktord sa t1f kajri rozpodtu, schvrilime, no do ripravy rozpodtu to premietneme na
d'al3om zastupitel'stve.

r Uznesenie 8.212012
Obecn6 zastupitel'stvo schvaLuje pr(spevok na domovri distiarei odpadovlich v6d pre p.
Ing. Ladislava Koko5ku CSc. ap. Vieru Balikovti vo v1/5ke a 1000 eur z d6vodu
technickej nemoZnosti pripojenia na existujricu a plinovanf kanalizadnri siet' obce
KapuSany.

Za: 5 proti: 0 zdrial sa: l (lng. Koko5ka)

Starosta: Uvol'nil sa l-izbovi bvt v 18 b.i. . Chceme, aby sa byt obsadil od l. 2. 2012.
Evidujeme jednu Ziadost' o tento blt, v srlvislosti s ktorou d6jde v bytovom dome k d'alSim
zdmeniim. Ziadost' podala p. Viera Maf,ko5ov6. O 3-izbovli by prejavil zdujem piin
Vol'anskli, ktorj momentiilne byva v 2-izbovom byte. Ostriva vol'n1f 2-izbovli byt, informricia
je zverejnenri na obecnej tabuli a internetovej strrinke obce.

. Uznesenie E.312012
Obecn6 zastupitel'stvo suhlasi s pridelenim obecn6ho ndjomndho bytu vl8. bj. pre p.

Vieru MafikoSovit od 1.2.2012.

Za: 6 oroti: 0 zdrZal sa: 0



Za:

Ziadost' ztiuimovei orealtizticie DIKAPY o orispevok na svoju dinnost' tiito organizricia
obnovila svoju dinnost'. Ziadost' o prispevok je vo vjSke 500 eur, ktor;i zahria vlfrobu kulis,
cestovnd. a ind.
Starosta: Som rrid, Ze sa obnovf dinnost'. prin Kasala pomiiha pri organizovani rdznych
spolodensklfch udalosti ako je MikuLiS atd'. Navrhujem po konzultdcii s veden(m, schvdlit'
prispevok vo v1/5ke 350 eur, do predstavuje nevyhnutn6 nriklady.

r Uznesenie E. 4l2ll2
Obecnd zastupitel'stvo schval'uje dotriciu pre divadelny sribor Di KAPY vo vj5ke 350 €.

proti: 0 zdrLal sa: 0

- je to vec
dlhodobej5ieho charakteru. Jednii sa o dast'pozemku, ktoli uZiva p. Sustikovo6. TriLto Ziadost'
bude prerokovanii na najbliZSom zastupitel'stve, je potrebn6 pre5tudovat' dokumenty.

odpadu a wznaienie parkovacieho miesta nred ndkuntnim centrom COOP Jednola, s.d.-
Starosta: Pokial' ide o zniienie poplatkov za vyvoz domovdho odpadu, je to bezpredmetnd,
VZN bolo prijatd v decembri 201I a neboli k nemu Ziadne pripomienky.
Co sa tyka vyznadenia parkovacieho miesta, zrealizujeme to v marci v r6Lmci projektu, ktory
m6me schviilenl/.

Bod i.6 - R6zne

Starosta: V ktitkosti Vrim preditam vyhodnotenie dinnosti kniZnice. ktor6 tvori prilohu
ziipisnice.
Rodny nrikup knih v roku 2006 predstavoval 172 ks, v roku 201I to bolo 265 ks + 49 ks bol
dar. Podet zaregistrovanlich ditatel'ov v roku 2006 bol 230, v roku 201 1 to bolo 305 ditatel'ov.
N6v5tevnost' kniZnice v roku 2006 bola 2189 ditatel'ov. v roku 201I bola niiv5tevnosf 441I
ditatel'ov.
VfpoZidky knih boli v roku 2006 7589 kusov a v roku 2011 tvorili vfpoZidky l7 415 kusov.
V roku 201I pribudlo 89 novlich ditatel'ov, uskutodnilo sa 6 podujati (exkurzii) v kniZnici.
V rrimci KFD sa konala burza vyradenllch knih. Spolu bolo vyradenych 1l l1 ks krih, predalo
sa 500 ks kn(h v hodnote 146 eur, ktord sa pouZili na zakipenie nov;ich knih.

Bod i.7 - Diskusia

Starosta: Otviiram diskusiu.
Starosta informoval poslancov o niektorfch udalostiach v obci:

- Sandcia ako takd - v minulom roku mali byt' vydlenend prostriedky na saniiciu,
gestorom je Ministerstvo Zivotndho prostredia (MZP). sekcia geol6gie.

- Celj das bolo obci tvrdend. 2e na tieto lokality robi MZP verejnd obstardvanie.
Situticia sa postupne vyvijala tak, 2e MZP nezabezpedilo verejnd obstariivanie.



Vzhl'adom k tomu, Ze finandn6 prostriedky neboli eSte vydlenen6, urobili len
ohl6senie do vestnika.
Finandn6 prostriedky sa presunuli z MZP na enviromentiilny fond, mohli by sa derpat'
do konca marca 2012. Je potrebn6, aby obec urobila verejn6 obstar6vanie. Urobilo sa

rokovacie konanie bez zverejnenia, dasovo sa to nedalo in6d stihnrlt'. Stav je taky, Ze

VO bolo preru5en6 Uradom pre verejn6 obstariivanie, boli vyZiadand podklady, ktord
boli zasland. ZAver je taky, Ze v pondelok dostaneme list, kde dostaneme odpoved', di

6no alebo nie. Ak rino, je potrebnd urobif Ziadost'na enviroment6lny fbnd. Nilsledne
sa urobi zmluva a m6Zeme zadat' robit'. Pokial bude odpoved' zdpom{, uvidime aky
bude d'alSi vyi voj.

Cena starcstu obce sa uskutoinl v pialok 27. L- vietci ste pozvani. Je potrebnd
nahliisit' podet tudi do stredy 25. L Cena starostu obce prebehne v sobii5nej

miestnosti.

Wetci ste pozvan[ takisto na obecni ples, ktor;i sa uskutodni 18. 2. 2012 v kultumom
dome. Vstupnd je 20 eur..

Obecnj, Sportouj, klub - stav je takli. 2e prezident OSK sa vzdal. doniesol na rirad

kl'tde. Je uzatvorend niijomn6 zmluva medzi obcou a OSK. P. KokoSkovi som kl'rirde

vnitil s tim, Zeje potrebnd zvolat'dlenskri zrikladf,u, odovzdaf vSetky dokumenty.
Chceme, aby futbal v obci fungoval. Z na5ej strany futbalu pom6Zeme za kaZdi cenu,
je potrebnd prebrat' majetok a d'alSie veci.

Dal5im probl6mom je podasie. Nie je moZn6 posypiivat' vSetky ulice, posyprivame
hlavne niijazdy. Ak je sneh, odhiia ho p. Pribula, je ochotni.

Burza: Schv6lilo sa VZN, kde boli stanoven6 poplatky. Predo ideme do toho? NaSou

rilohou je sprejazdnit' cestu ku Slovnaftu, ak by k niedomu doSlo, kto ponesie

zodpovednost'? Z toho d6vodu sme dali prenosn6 znadky, bola privoland aj policia.
Niektori podnikatelia nechceli platil, nechceli dodrZiavat' pokyny usporiadatel'ov.
Nikomu nechceme brdnit' v podnikani, ale je potrebnd dodrZiavat' normy. Na prenosn6

znadky m6me povolenie, je to o5etren6.

Ing. Koko5ka - Predital som si na intemete z6pisnicu z minul6ho zastupitel'stva z
19. 12. 2011 - v dasti rozpodet nie je spomenutri ani jedna moja pripomienka
k rozpodtu, poprosim overovatelov ziipisnice, aby to dali do poriadku. Starosta: Do

ziipisnice nech s[ doplnend pripomienky k rozpodtu, ako navrhoval Ing. KokoSka.

lng. Koko5ka - bol som u MUDr. Makucha, privital ma s k6piou zdpisnice zo

zastupitel'stva, s vyiditkou, Ze predo som navrhoval zv1lSenie n6jomn6ho na

zdravotnom stredisku na 100 eur/m2 rodne? Niekto ho na to urdite upozomil'
Neverim, Ze MUDr. Makuch dita ziipisnice zo zastupitel'stva.
Starosta: Stav je taky, Ze som mu poslal zmlury na podpis, zvySenie bolo z 13,27

eur/m2 na 20 eurlm2 rodne. Dodnes nie st podpisand dodatky k zmluvilm. MUDr
Makuch sa vyjadril, Ze to je veLa. Na to som mu povedal, Ze to je odstihlasen6

v zastupitel'stve, zvj5enie sa netika len zdravotn6ho strediska, aj infch subjektov.

ktore vlastni obec. V5etko je zverejnend na intemete, zripisnica, uznesenia, m6Ze si to
kaidy pozriel'. Pokial' ide o zdravotn6 stredisko, voda je meratel'nri, elektrina je



meratel'n6! plyn sa rozpoditava na m2. Obec plati za plyn v nevyuZifjch priestoroch.
Je potrebn6, aby niekto zobral zvy5nd priestory do nrijmu, ide6lne na kancekirie.
RNDr. Gutekov6: Chcela by som zareagovat na pozndmku lng. Koko5ku. Prin

Koko5k4 vyjadrili ste sa, Ze niekto z tohto zastupitefstva, nedd mi zareagovaf, ketle
tam upratuje moja mam4 pracuje moja sestra. Starostu do toho neniLtam. S disffm
svedomim m6Zem povedat', Ze ani so sestrou, ani s mojou marnou sa o tichto veciach
nerozpnlvame.
P. Mathia: KaZdd zastupitel'stvo je verejnd, nid, do tu povieme, nie je tajnd. Pokial
niedo poviem na zastupitefstve, stojim si za t'.fm.

Bod E.8 - Zrlver

Vzhl'adom na to, Ze neboli d'aliie prispevky,
ukondil zasadnutie obecndho zastupitefstva.

Ing. J6n Zemd6k
prednosta obecndho uradu

starosta sa pod'akoval poslancom za fdast'a

/1
^/ t/.4"'1ru,1

lng/J/zef Pnbfia

,. 
btfuosta obce

i

ZiiLpisnicu napisala: .t . t /
Mgr. Martina Medekovd

Overovatelia:
RNDr. Sldvka Gutekove

Ing. Andrej Lapo5


